
Visual Arts  
視覺藝術

Portrait Photography Workshop 
人像攝影班 

Portraiture is a widely popular practice among photography lovers. 

In this workshop, Mr Simon Wan will introduce the basic theories of 

portrait photography. Participants will learn different techniques, such 

as composition, lighting, observing the subject, camera angle and the 

background, and communication with the model for creating their 

unique portrait works.

Mr Simon Wan graduated from the Department of Documentary 

Photography, University of Wales College. He established The 

Photocrafters in 2006 to promote photography culture. His works have 

been exhibited in Hong Kong and other regions in Asia and Europe, 

and are collected by the Hong Kong Heritage Museum, overseas 

institutions and private collectors.

 

很多人都喜歡拍攝人物，本課程導師尹子聰先生將為大家講解
人像攝影的基礎理論，學員將能學習構圖、控制光源、觀察人
物、設置角度與背景、與模特兒溝通等技巧，拍攝獨一無二的
人像作品。

尹子聰先生畢業於英國威爾斯大學紀實攝影學系，2006年創
立藝術空間「黑點」，致力宣揚攝影藝術。曾多次參與香港、
亞洲，以至歐洲等地展覽，作品廣為本地及海外機構和私人收
藏，如香港文化博物館。

C+E
3 – 24 March 2021 
(Wednesdays – 4 sessions)
3 pm – 4:30 pm
PolyU / Zoom

Tutor

Mr Simon Wan
Photographer

導師
尹子聰先生
攝影師

* Participants are required to bring their own camera.
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